

# 8<sup>th</sup> Penang Company, The Boys' Brigade in Malaysia

## 马来西亚男少年军 槟城第八分队

### NCO Council 军士长理事会

#### Criteria for NCO Promotion 军士长升级条件

Promotion to **Lance Corporal** 升级至一划军士长:

1. **Express desire to be promoted to Lance Corporal during review.**

在复审/面试时表达想要被升到一划军士长意愿。

2. **Have good attendance in BB school base activities and attends Company events.**

(e.g. Enrolment Sunday and ARTC)

在学校的男少年军活动里有好的出席率，并参与分队的活动。（如：男少年军就职主日，ARTC 等）

3. **Attended and passed BNTS.**

出席并通过 BNTS。

4. **Participate actively in Potential NCO In-House Trainings (IHT).**

积极地参与“潜质的军士长”的内部训练（PNCO IHT）。

5. **Obtain at least 8 badges. (Proficiency Awards)**

拥有至少八个徽章。（*Proficiency Awards*）

6. **Have his promotion be approved by school base OIC **and** Potential NCO IHT**

Officer-In-Charge (Can be EPCOMBB Full-Time Staff or a Staff Sergeant in-charge of PNCOs).

由学校的主管军官**以及**负责 PNCO IHT 的军官（可以是槟城第八分队的全职员工或负责 PNCO 的四划军士长）批准该会员被升级。

Retaining the rank of Lance Corporal 保留一划军士长的军阶:

1. Attend review/interview by an Officer.

参加由军官办理的复审/面试。

2. Have good attendance in BB school base activities and attends Company events. (e.g. Enrolment Sunday and ARTC)

在学校的男少年军活动里有好的出席率，并参与分队的活动。（如：男少年军就职主日，ARTC 等）

Promotion to **Corporal** 升级至二划军士长:

1. **Express desire to be promoted to Corporal during interview.**

在复审/面试时表达想要被升到二划军士长意愿。

2. **Has good attendance in BB school base activities and attends Company events. (e.g. Enrolment Sunday and ARTC)**

在学校的男少年军活动里有好的出席率，并参与分队的活动。（如：男少年军就职主日，ARTC 等）

3. **Participate actively in NCO In-House Trainings (IHT).**

积极地参与军士长内部训练 (NCO IHT)。

4. Obtain at least 12 badges (Proficiency Awards).

拥有至少十二个徽章。（*Proficiency Awards*）

5. Attended and passed ANTS. (may be excluded with approval from the Captain)

出席并通过 ANTS。（如果队长批准，此条件可以被免）

6. Have his promotion be proposed by school base OIC **and** be approved by NCO Council Officer-In-Charge.

由学校的主管军官提议该会员升级，并由军士长委员会的主管军官批准。

Additional Criteria 额外条件:

1. Obtained Christian Education (Basic) and Drill (Basic) badges.

拥有基督教教育（第一级）和操步（第一级）的徽章。

Retaining the rank of Corporal 保留二划军士长的军阶:

1. Attend review/interview by an Officer.

参加由军官办理的复审/面试。

2. Have good attendance in BB school base activities and attends Company events. (e.g. Enrolment Sunday and ARTC)

在学校的男少年军活动里有好的出席率，并参与分队的活动。（如：男少年军就职主日，ARTC 等）

3. Attends NCO In-House Training.

出席军士长内部训练。

Promotion to **Sergeant** 升级至三划军士长:

- 1. Express desire to be promoted to Sergeant during interview.**

在复审/面试时表达想要被升到三划军士长意愿。

- 2. Be willing to stay back and continue to be involved in EPCOMBB after finishing SPM.**

愿意在考完马来西亚教育文凭（SPM）后留下并继续涉及于本分队。

- 3. Has good attendance in BB school base activities and attends Company events.**

**(e.g. Enrolment Sunday and ARTC)**

在学校的男少年军活动里有好的出席率，并参与分队的活动。（如：男少年军  
就职主日，ARTC 等）

**4. Participate actively in NCO In-House Trainings (IHT).**

积极地参与军士长内部训练 (NCO IHT)。

5. Attended and passed ANTS.

出席并通过 ANTS。

6. Obtain at least 15 badges (Proficiency Awards).

拥有至少十五个徽章。（*Proficiency Awards*）

7. Went through completed STU.

参加并完成 STU。

8. Have his promotion be approved by Officers' Council.

由军官理事会批准该会员被升级。

**Additional Criteria 额外条件:**

1. Obtain Drill (Advance) badge.

拥有操步（第二级）的徽章。

2. Have 4 One Year Service awards.

拥有四个 One Year Service 的徽章。

3. Express desire to obtain President's Badge.

表达想要追求会长章的意愿。

Revised on: 31 Mar 2015 (改版于 2015 年 3 月 31 日)

Composed on: 2 July 2014 (编写于 2014 年 7 月 2 日)